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Protokół Nr 20/2017 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 18  września 2017 r. 

 

 

 Posiedzenie Komisji odbyło się dnia 18 września 2017 r. w lokalu Urzędu Gminy – 

 pokój nr 9 w godz. 1030 – 1300. Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji A.  Kaczyńska. 

Na 5 osobowy skład Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji. 

 Informację o terminie, miejscu i porządku posiedzenia podano do publicznej wiadomości 

poprzez wywieszenie zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy. 

 

Członkowie obecni na posiedzeniu: 

1. Alina Kaczyńska 

2. Jolanta Czaplicka 

3. Katarzyna Cwalina 

4. Paweł Grużewski 

5. Sławomir Kamienowski 

- lista obecności w załączeniu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Kazimierz Górski  - Wójt Gminy 

2. Bożena Wilk  - Skarbnik Gminy 

3. Agnieszka Bieńkowska - Pracownik UG  

 

 

 PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 

2.  Przyjęcie  protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3 . Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. 

4.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a)  stwierdzenia przekształcenia szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest 

     Gmina Miastkowo, 

b)  udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu, 

c)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu (chodnik ul. Nowa w Miastkowie), 

d)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu (przebudowa drogi Leopoldowo -  

     Łuby Kiertany - Łuby Kurki), 

e)  zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie chodnika (ciągu pieszo - rowerowego)  

    w pasie drogi wojewódzkiej nr 648 Miastkowo - Korytki Leśne, 

 f)  uchwalenia Regulaminu  utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miastkowo 

 g) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

      komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

 h) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

     w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 

      bezodpływowych. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 
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PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

 

Ad.1. Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia witając wszystkich zebranych.  

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 

dziennym, który Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła do realizacji.  

Za przyjęciem porządku dziennego głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca poinformowała, że wszyscy otrzymali 

materiały  dotyczące tematyki posiedzenia. 

 

Ad.2. Protokół z poprzedniego posiedzenia przedstawiła Przewodnicząca Komisji. Do protokołu  

nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym Przewodnicząca przyjęcie protokołu 

poddała pod głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu głosowało 5 członków Komisji, 

przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła,  

że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że kolejny punkt porządku posiedzenia to rozpatrzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze  2017 r. Materiały dotyczące wykonania 

budżetu za I półrocze br. otrzymali wszyscy członkowie komisji. Następnie poprosiła Wójta  

o zabranie głosu. 

 Wójt poinformował, że  uchwalony budżet po dokonanych zmianach  na dzień  
30 czerwca 2017 r. wynosił: po stronie dochodów 20.025.450,40 zł i został zrealizowany  

w kwocie 10.699.153,23 zł  co stanowi 53,43 % wykonania planu.   Natomiast po stronie 

wydatków wynosił 23.514.949,40 zł i został  zrealizowany w kwocie 9.592.303,29 zł co stanowi 

40,79 % wykonania planu. Po dokonanych zmianach różnica pomiędzy dochodami, a wydatkami 

stanowi deficyt budżetowy w kwocie 3.489.499,00 zł  który planuje się pokryć nadwyżką z lat 

ubiegłych w kwocie 1.629.499,00 zł, kredytem bankowym  w kwocie 1.500.000,00 zł oraz 

wolnymi środkami w kwocie 360.000,00 zł.   

 Następnie przedstawił informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

informację o przebiegu realizacji przedsięwzięć a także o wykonaniu planów finansowych 

samorządowych jednostek kultury tj.  Gminnego Ośrodka Kultury i  Biblioteki Publicznej. 

 Informacja została przekazana Radzie Gminy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Białymstoku Zespół w Łomży w celu wydania opinii o przedłożonej informacji. Regionalna 

Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała ww. informację. Następnie Wójt odczytał treść 
uchwały RIO. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. 

 W związku z powyższym na wniosek Przewodniczącej odbyło się głosowanie jawne  

w sprawie zaopiniowania informacji Za wyrażeniem pozytywnej opinii głosowało  

5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację  
z wykonania  budżetu gminy za I półrocze 2017 r. Informacja oraz uchwała Składu Orzekającego 

RIO z dnia 11 września 2017 r.  w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

 

Ad. 4. Przewodnicząca poinformowała, że wszyscy otrzymali projekty uchwał będące tematami 

dzisiejszego posiedzenia. Przystąpiono więc do rozpatrzenia kolejno projektów uchwał:  
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Ad. 4a. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia szkół podstawowych dla 

których organem prowadzącym jest  Gmina Miastkowo przedstawiła Przewodnicząca Komisji.  

Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym Przewodnicząca 

poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 

 

Ad. 4b. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu 

przedstawił Wójt Gminy. Poinformował, że  temat  był już poruszany, a dotyczy  dofinansowania  

budowy chodnika  w pasie drogi wojewódzkiej - ul. Nowogrodzka w Miastkowie.  O budowę 
chodnika w województwie  zabiegała  nasza gmina.  

Chodnik ma być wykonany przez Dyrekcję Dróg Wojewódzkich przy współfinansowaniu gminy 

- 50/50 do ostatniego zabudowania na ulicy Nowogrodzkiej. Z przyczyn finansowych  Dyrekcja 

Dróg Wojewódzkich wykona odcinek o długości 735 m. 

 Wójt poinformował, że  dalej będziemy rozmawiać o  przedłużeniu chodnika aż do 

miejscowości Korytki Leśne. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 

 

Ad.4c. Projekt uchwały w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

przedstawił Wójt Gminy. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy remontu chodnika ul. Nowa  

w Miastkowie oraz przebudowy drogi powiatowej we wsi Tarnowo. Budowa chodnika  

na ul. Nowej planowana była na odcinku do ul. Kurpiowskiej, jednak z  przyczyn finansowych 

podzielono go na 2 odcinki - łącznie 200 m. Pierwszy odcinek został wykonany w roku 

bieżącym , natomiast następny będzie  wykonany w przyszłym roku. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 

 

Ad.4d. Projekt uchwały w sprawie udzielenia  pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

również przedstawił Wójt Gminy, który dotyczy pokrycia kosztów opracowania dokumentacji 

projektowej na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej Leopoldowo - Łuby - Kiertany - Łuby 

- Kurki. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 
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Ad. 4e. Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie chodnika  

(ciągu pieszo - rowerowego) w pasie drogi wojewódzkiej nr 648 Miastkowo - Korytki Leśne 

przedstawił Pan Wójt,  informując, że  jest to kontynuacja budowy chodnika na  

ul. Nowogrodzkiej. Projekt uchwały intencyjnej jest deklaracją Gminy Miastkowo - współudziału 

w realizacji zadania do wysokości 50 % poniesionych kosztów. Środki na ww. przedsięwzięcie 

zostaną zabezpieczone w budżecie gminy 2018 r. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 

 

Ad. 4f. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu  utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Miastkowo przedstawiła A. Bieńkowska - podinspektor ds. gospodarki 

odpadami komunalnymi. Pani Bieńkowska w punkcie tym omówiła  także pozostałe  projekty 

uchwał dotyczące odpadów komunalnych. Poinformowała, że zmiany w Regulaminie utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Miastkowo, w projekcie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów oraz w projekcie uchwały w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych wynikają  
z rozporządzenia Ministra Środowiska z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu selektywnego zbierania wybranych frakcji odpadów, które weszło w życie 1 lipca br.  

Rozporządzenie wprowadza jednolity system segregacji odpadów w całym kraju. Określa frakcje 

odpadów, które należy zbierać selektywnie tj. papier, szkło, metale, tworzywa sztuczne, odpady 

biodegradowalne oraz kolory worków w jakie mają być gromadzone poszczególne frakcje 

odpadów. Papier będzie gromadzony w niebieskich workach, szkło w zielonych, metale  

i tworzywa sztuczne w żółtych, odpady biodegradowalne w brązowych. Dlatego też dostosowano 

uchwały do przepisów wymienionego rozporządzenia. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. W związku z powyższym 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu  

do protokołu. 

 

Ad. 4g. Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów został omówiony w punkcie poprzednim,  

w związku z powyższym  zapytała czy są pytania dotyczące projektu. 

 Członkowie Komisji nie zabierali głosu w dyskusji. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie jawne wniosek w sprawie zaopiniowania projektu uchwały. Za pozytywną opinią 
głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 

Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. Projekt uchwały w załączeniu do protokołu. 
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Ad.4h. Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały w sprawie określenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych  przewodnicząca poddała 

pod głosowanie jawne.  Za pozytywną opinią głosowało 5 członków Komisji, przeciwnych nie 

było, wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodnicząca stwierdziła, że Komisja 

jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. Projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad.4.  W punkcie zapytania i wolne wnioski Komisja  sporządziła sprawozdanie ze swojej 

działalności za I półrocze 2017 r. , które przedstawi Radzie Gminy na najbliższej sesji.  

 Przewodnicząca poprosiła o zabezpieczenie środków w projekcie budżetu 2018 r.  

 na wykonanie ogrodzenia przed budynkiem   byłej szkole w Drogoszewie (od strony ulicy). 

 

 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 
 

         Alina Kaczyńska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


